

<http://mil.news.sina.com.cn/2015-10-14/1046841130.html>

## Suspected Chinese-made military vehicles arrived in Syria Warriors: Xu Jun said that on the lack of this

At 10:46 on October 14, 2015 Integrated I have something to say ( 7,903 participants)Collection article



Data Figure: Warriors of

military vehicles

Recently, a Syrian Mrines on Twitter posted a message that has received aid from China in Latakia 叙军, including suspected military domestic Beiqi Warriors, but all the cars have been marked removed.

Even if this is real, we can only say that China is in support of counter-terrorism operations. Chinese Foreign Minister Wang Yi just in talks with Syrian presidential politics and news adviser Buta Ina in summer classes on show, Chinese support and respect for international law, the consent of the parties also agreed to support counter-terrorism operations, hoping to be able to form a joint force of international terrorism enhance communication and mutual cooperation.

Warriors military vehicles in the country is not the best military off-road vehicles, the best domestic military SUV Dongfeng warriors, is very much like the appearance of that section of the American Hummer military vehicle that paragraph.

Beiqi Warriors role is actually medium-sized jeep, now 叙军 sorely lacking this type of vehicle. Because Russia itself is not a car-producing country, mostly Russian-supplied car truck. And now the Syrian army against opponents are mainly guerrillas.

A bunch of people sitting out a few more big trucks, it is easy to use anti-tank missiles and rocket launchers rival a class of weapons ambushed and pot end accident occurred. To combat it, but also very inflexible.

Midsize SUV is a lot easier, you can do communications vehicles, trucks, personnel riding, motorized machine-gun fire as a point, good off-road performance, through the ability, the key is the use of very flexible. Small vehicles, target small, flexible, aiming them at each other on the battlefield is more difficult.



Sometimes, tank battle out in Syria, in some cases not necessarily better than loading anti-aircraft machine guns, heavy machine guns or rocket launchers better off-road vehicle use.

Beiqi Warriors now a civilian version of 199,000 yuan, the use of PVC removable hardtop design, has been reported saying hardtop can put howitzer blast, that is an exaggeration, armored vehicles did not dare say so. The use of roll cage design, anti-roll holder can be assumed that a light machine gun, the rear can be hung two spare fuel tank, the vehicle body itself as well as dual-tank design.

The main objective is to reduce dependence on logistics. Beiqi Warriors relatively simple, hand windows, interior also mention exquisite workmanship, good interior, using five five, passenger space is also good for the Middle East this hot region, the key is good air conditioning Warriors .

But there are also warriors reportedly high failure rate, opening up more floating, high-speed off-road easy to roll problems. You can also say, Beiqi Warriors maintenance more trouble.

Even, these warriors are not military vehicles for military purposes, in Syria, road traffic systems are now severely damaged the moment, these off-road vehicles used by the

dilapidated road for those isolated towns transport humanitarian relief supplies, but also a very good choice.

(Sina military)

(Edit: SNI00)

## 疑似中国□勇士□□运抵叙利□：叙□称就缺□个

2015年10月14日 10:46 综合 我有话说(7,903人参与) 收藏本文



资料图：勇士军车

近日，一位叙利亚海军陆战队士兵在推特上发布了一条信息，说在拉塔基亚的叙军收到了来自中国的援助，其中就包括疑似国产北汽勇士军车，只是所有的车标都已经去掉了。

即使此事是真实存在的，也只能说中国是在支持反恐行动。中国外交部长王毅刚刚在与叙利亚总统政治与新闻顾问布塔伊娜·夏班的会谈中就表明：中国支持和尊重国际法，也支持征得当事国同意的反恐行动，希望国际反恐可以形成合力，加强沟通，相互配合。

勇士军车在国内并不是最好的军用越野车，国内最好的军用越野车是东风猛士，就是那款外观非常像美国悍马的那款军车。

北汽勇士的角色实际上就是中型吉普车，现在叙军非常缺乏这种类型的车辆。因为，俄罗斯本身也不是一个汽车生产大国，俄罗斯提供的汽车大部分都是卡车。而现在叙利亚军队对付的对手主要都是游击队。

一大帮人坐着几辆大卡车出去，很容易被对手使用反坦克导弹和火箭筒一类的武器伏击，而发生一锅端事故。就作战来说，也非常的不灵活。

中型越野车则方便很多，可以做通信车，运输车，人员乘坐，作为机动的机枪火力点，越野性能好，通过能力强，关键是使用非常灵活。车辆体积小，目标不大，机动灵活，对方在战场上瞄准起来就比较困难。



在叙利亚战场有时候，坦克出去，在某些场合不一定比装载高射机枪，重机枪或者火箭发射器的越野车更好用。

北汽勇士现在民用版19.9万元一辆，采用可拆卸的PVC硬顶设计，曾经有报道称其硬顶可以放榴弹炮爆破，那是言过其实，装甲车也不敢这么说。其采用防滚架设计，防滚架上可以假设轻机枪，车尾可以挂2个备用油箱，本身车体内还有双油箱设计。

主要目的是减少对后勤的依赖程度。北汽勇士比较简单，手摇车窗，内部也谈不上做工精致，内饰不好，采用五门五座，乘坐空间还不错，对于中东这种炎热地区来说，关键是勇士的空调还不错。

但是勇士据称也存在着故障率高，开起来比较飘，高速越野容易翻车的毛病。也可以说，北汽勇士的保养比较麻烦。

哪怕，这批勇士军车不是用于军事用途，在现在叙利亚公路交通系统被破坏严重的当下，这批越野车用来通过残破路面向那些孤立的城镇运输人道主义救援物资，也是非常好的选择。

（新浪军事）

（编辑：SNI00）

文章关键词：[叙利亚](#) [中国](#) [勇士军车](#)